
Právnická fakulta Univerzity Karlovy  
Pracovní skupina pro propagaci vůči uchazečům 

Zápis ze schůze Pracovní skupiny pro propagaci  

konané 4. října 2023 od 19.30 

--------------------------------------Návrh programu------------------------------- 

Program: 

1) Zhodnocení úvodního soustředění 2023 
2) Propagační akce 2023/24: (Gaudeamus Bratislava, Gaudeamus Brno, Gaudeamus Nitra, Na 

Karlovku, PROEDUCO Košice, Gaudeamus Praha, Den otevřených dveří) 
3) Nábor nových členů do PS - druhý ročník 
4) Diskuze o náboru nových členů do PS - první ročník 
5) Teambuilding 
6) Různé 
7) Příští setkání PS 
8) Digipropagace 

—----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Zápis: 

Paní proděkanka zahájila schůzku, shrnula hlavní body programu, poděkovala dosavadnímu vedení - 
Johance Žižákové, Ladě Reisnerové a Petrovi Hrebenárovi a všem starším členům. Dále představila nové 
vedení, které tvoří Roman Kužel, Adam Kořínek, Tadeáš Kříž, Eliška Opatová a Barbora Hypšová. 

Kateřina Dostálová a Lucie Procházková se rozloučily s pracovní skupinou a projevily zájem zůstat mezi 
“zkušenými” členy.  

Adam Kořínek představil program schůzky. 

 

1. Zhodnocení úvodního soustředění 2023 

Roman Kužel shrnul zpětnou vazbu ze seznamováku. Seznamovací hry - účastníci ocenili diverzitu her, 
jako mínus z dotazníku vyplynul nízký počet her na jména. V minulém roce se ale objevil opačný 
problém. Přihlášky by bylo vhodné zachovat v papírové podobě, které se odevzdávají během zápisu. 
Kritika se objevila na přednášky týkající se Erasmu. Je třeba se zaměřit na dřívější zajištění prezentujících a 
vytvoření prezentace. V bojovce se objevila kritika na první tři stanoviště. Naopak následující stanoviště 
byla chválena. Doplňkové aktivity v současné podobě se líbily, to platí pro selfie game, aqua zumbu, 
přednášku o studiu dvou škol, study skills workshop atd.  

Adam Kořínek zahájil diskuzi ohledně programu seznamováku a zmínil, že se změní podoba 
feedbackového dotazníku, který se zjednoduší. Dojde k přehození otázek na organizátory a změně 
známkování. 



Paní proděkanka poprosila o hodnocení jednotlivých přednášek, jelikož se feedback dostává k 
jednotlivým vyučujícím.  

Adam Kořínek začal debatu o bojovce. Účastníci mají raději akčnější stanoviště než kvízová stanoviště. 
Představil návrh o spojení prvních dvou kvízových stanovišť. Stanoviště Bazén podle stížností vyplynulo 
jako aktivita, která může být zdrojem konfliktu kvůli soutěživosti a velkému prostoru pro uvážení 
organizátorů v bodování. Bylo proto navrženo nahradit stanoviště jinou aktivitou na stejném místě. 
Valdemar Vokálek zmínil, že problém může být v nedostatečné časové dotaci na toto stanoviště a v 
umístění na začátku celé bojovky, což ubírá na atraktivitě pro účastníky. Johanka Žižáková se vyjádřila, že 
není možné příliš hýbat s časem. Roman Kužel zmínil, že kritika na toto stanoviště se objevila i minulý rok, 
kdy problém s časem nebyl. Lada Reisnerová zmínila, že k posunutí časů vypouštění týmů došlo už tento 
rok, před žádným stanovištěm se netvořila fronta a vše fungovalo hladce. Johanka Žižáková dodala, že není 
nutné toto stanoviště dořešit dnes a může projít pouze částečnými úpravami.  

Adam Kořínek se přesunul k revizi herního výcucu, který byl hodnocen kladně, kromě hry Morální 
kompas. U toho se navrhl dohodnout, zda ho pro příští rok nevynechat. Adam Bařinka zmínil, že tato hra 
ani neslouží k seznamování, ale naopak může účastníky rozdělit. Jonáš Stoilov řekl, že různým lidem 
vyhovují jiné hry a naopak jiným skupinám vadila hra Nikdy jsem. Podle Alana Kotuly je důležité hry 
především dobře odmoderovat. Adam Kořínek navrhl sepsání otázek, na kterých se shodneme a kterých se 
budeme držet. Valdemar Vokálek zmínil, že je škoda, že argumentační souboj je poslední den v osm ráno, 
kdy je to pro všechny účastníky náročné.  

Adam Kořínek zmínil stížnosti na program posledního dne, který je příliš hektický, ale zároveň se tam 
objevují bloky s příliš volným časem. Valdemar Vokálek navrhl pomalejší průběh rána, kdy by se odevzdaly 
pouze klíče, bylo by například promítání fotek ze seznamováku. Adam Bařinka navrhl, aby v tento den 
byly dobrovolné aktivity jako selfie game apod. Paní proděkanka zmínila, že zejména během prvního 
běhu je důležité, aby účastníci odevzdali klíče včas kvůli úklidu. Po druhém běhu to už není tak důležité. 
Johanka Žižáková nesouhlasí s přesunem volného bloku, protože poslední den už není tak důležitý - Adam 
Bařinka upřesnil, že by tam tyto aktivity byly pouze navíc. Podle Jonáše Stoilova je jediný větší časový 
prostoj okolo focení a oběda. Podle Valdemara Vokálka nevadí mít volnější organizaci a nevytvářet 
účastníkům úplně nabitý program. Adam Kořínek navrhl přesun focení na dřívější den.  

Adam Kořínek dále vznesl dotaz na možnost vylepšení slavnostního zahájení, které je možná až příliš 
dlouhé, je například možnost vynechat představení studentských organizátorů nebo zkrátit úvodní slovo 
katedry tělesné výchovy (účastníci schůze vyjádřili souhlas)). Podle Adama Bařinky účastníky tímto zahájením 
nenudíme. Podle Adama Kořínka a Valdemara Vokálka je ale potřeba zahájení zkrátit. Jonáš Stoilov zmínil, že 
si účastníci stejně nezapamatují jména všech, když se tam vyjmenují a šlo by tedy například představit 
pouze hlavní organizátory, kteří v týmech nejsou. Podle Valdemara Vokálka toto mnoho času nezabere a 
naopak to vytváří příjemnou atmosféru. Paní proděkanka zmínila, že pokud chceme zachovat hru Mapa, 
tak je nutné zachovat stejné místo, protože je jinde nebude možné takto rozmístit. Dále zmínila, že 
projevů během zahájení tolik není. Valdemar Vokálek dodal, že také není potřeba, aby na právnickém 
seznamováku měla takto velké slovo katedra tělesné výchovy. Došlo ke shodě na zachování projevu pana 
doktora Šejdla. Adam Bařinka navrhuje při zahájení obecně představit roli organizátorů, jak je rozeznat od 
ostatních. Valdemar Vokálek představil návrh ročenky (fotek a jmen se základními informacemi) se všemi 
organizátory, nad kterým panovala shoda. 

Valdemar Vokálek zmínil tendenci organizátorů přistupovat k účastníkům jako k dětem a ne rovnocenným 
a dospělým osobám. Jonáš Stoilov zmínil nutnost řešení přístupu k alkoholu z pohledu organizátorů i 
účastníků a případnému omezení konzumace.  



2. Propagační akce 2023/24: (Gaudeamus Bratislava, Gaudeamus Brno, Gaudeamus Nitra, 
Na Karlovku, PROEDUCO Košice, Gaudeamus Praha, Den otevřených dveří) 

Roman Kužel představil bod týkající se veletrhů. Gaudeamus v Nitře hledá nového člena, který by doplnil 
Filipa Thiemela, přihlásila se Laura Taranu a Juraj Štefunko. Roman Kužel představil Na Karlovku, která se 
uskuteční u nás na fakultě. Pro tuto akci se přidají Františka Drozdeková a Lada Reisnerová, které doplní 
současnou sestavu. Do Košic jede Eliška Opatová a Tadeáš Kříž. Na Gaudeamus v Praze bude později 
přidána přihlašovací tabulka, zejména druháci a čtvrťáci by si měli udělat čas.  

Roman Kužel dále představil novou expozici, která bude rozdělena na čtyři sekce, dále představil různé 
podoby pro vytíženější a menší veletrhy. Zároveň poukázal na změnu podoby jednotlivých stánků, budou 
zde nástěnky, jejichž podobu je třeba si promyslet.  

Roman Kužel oslovil paní Petru Sojkovou Machoňovou ohledně propagačních předmětů. Ta zmínila, že 
propagační předměty zůstávají ve stejné podobě, pouze bude doplněna slovenská brožura. Zároveň 
poprosila o pomoc s plackováním. Valdemar Vokálek poprosil o změnu propagačních předmětů, které 
slouží jako odměny za soutěže. Například zmínil výměnu termohrnků za plátěnky. Roman Kužel dodal, že 
odměny za pubquiz by se hodilo změnit a podpořil návrh s plátěnkami. Johanka Žižáková zmínila, že by 
bylo dobré, aby plátěnky byly v jiné podobě, než jaké se rozdávají na seznamováku.  

Roman Kužel představil návrh SCIO informací, které by měl každý z prezentujících u sebe a nemuseli by se 
spoléhat na banner. U toho je také nutné vymyslet jeho uchycení. Adam Bařinka zmiňuje, že by bylo 
ideální naučit se lépe orientovat v příručkách, které máme na veletrzích stále při sobě. 

Roman Kužel poprosil Alana Kotulu o vytvoření kratší verze pubquizu, která by šla využívat, pokud by bylo 
potřeba mít více prezentujících na stánku. Valdemar Vokálek a Adam Bařinka se přihlásili jako pomoc při 
vytváření aktualizovaného pubquizu. Roman Kužel dodal potřebu na každém veletrhu stanovit jednoho 
člověka, který bude zodpovědný za průběh pubquizu. Také se zachová papírový kvíz s odměnami ve 
formě SCIO učebnic. Pro Na Karlovku je potřeba vymyslet moot, kterému by se mohly věnovat ty samé 
osoby jako loni. Podle Sáry Zelenko a Barbory Hrotkové by bylo dobré, aby je doplnil někdo z mladších 
členů, aby se zkušenosti předaly dál. Také zmínily potřebu osvěžit si základy vedení moot courtu. Podle 
Johanky Žižákové je možné se spojit s Katedrou právních dovedností nebo staršími členy, kteří by se na 
toto zaměřili. 

3. Diskuze o náboru nových členů do PS - první ročník 

Adam Kořínek zmínil pevné omezení znaků na motivační dopis a zároveň přidání otázky, která by se 
mohla týkat doplňujících informací, především na propagační hard skills. Pro druhé kolo by byly pevně 
určené otázky, které by platily pro všechny, aby byly zachovány stejné podmínky. Zároveň zmínil možné 
snížení počtu přijímaných členů hned z prvního ročníku. Zbytek by se přidal až poté, co by se osvědčil po 
účasti na dalších akcích. Podle Romana Kužela je třeba větší počet externistů, externisté budou hodit také 
na dvoudenní DOD. Nábor bude mít na starost opět Adam Kořínek.  

4. Nábor nových členů do PS - druhý ročník 

Adam Kořínek zahájil debatu o kandidátech z druhého ročníku na doplnění pracovní skupiny.  

Na základě diskuze a navazujícího anonymního hlasování budou do pracovní skupiny přijaty Jessica 
Jirůtková, Johana Horáková, Kristýna Háblová a Nikola Hájková. 
 



Dále se hlasovalo o přijetí zkušeného externisty Daniela Konečného, který se již účastnil mnoha akcí 
pracovní skupiny a byl zvolen aklamací. 

5. Teambuilding 

Johana Žižáková představila termín teambuildingu, který se uskuteční 8. - 10. 12. 2023. Je potřeba najít 
vhodné prostory, kam by se vešlo alespoň 20 lidí, ideálně v Jizerských horách nebo nedaleko Prahy.  

Roman Kužel také představil termín jednodenního teambuildingu, který se uskuteční 1. 12. 2023. Během 
toho by se mohlo vyrazit například do Šárky a následně na lasergame. Také se zde budou moct zapojit 
noví členové pracovní skupiny. 

6. Různé 

Adam Bařinka požádal o veškerou možnou pomoc s Nocí Fakulty. Podle Johanky Žižákové se v sobotu 
uskuteční call, ze kterého vzejdou nové informace ohledně Noci fakulty. Podle Adama Bařinky je možné, 
že v příštím roce dojde k předání této akce pracovní skupině.  

7. Příští setkání PS 

Adam Kořínek představil termín 21. listopadu, kdy se pravděpodobně uskuteční příští schůzka pracovní 
skupiny. Pozdějším hlasováním bude určeno, jestli se schůzka o jeden den neposune.  

8. Digipropagace  

Tadeáš Kříž představil plánovanou schůzku, kde se proberou nápady ohledně propagace.  

Zúčastnění:  

Doc. PhDr. Marta CHROMÁ, Ph.D., proděkanka - online 
Petra SOJKOVÁ MACHOŇOVÁ, oddělení komunikace PF UK  - online 

Adam BAŘINKA - prezenčně, Františka DROZDEKOVÁ - prezenčně, Barbora HROTKOVÁ - 
prezenčně, Barbora HYPŠOVÁ - prezenčně, Adam KOŘÍNEK- prezenčně, Alan KOTULA - prezenčně, 
Tadeáš KŘÍŽ - prezenčně, Roman KUŽEL  - prezenčně, Eliška OPATOVÁ - prezenčně, Jonáš  
STOILOV - prezenčně, Juraj ŠTEFUNKO - prezenčně, Laura TARANU - prezenčně, Filip THIEMEL 
- prezenčně, František VLASÁK - prezenčně, Valdemar VOKÁLEK -- prezenčně, Sára ZELENKO - 
prezenčně, Johanka ŽIŽÁKOVÁ - prezenčně, Jan PAVLÍNEK - online, Kateřina PECHMANNOVÁ 
- online, Lada REISNEROVÁ - online, Vojtěch TOMÁŠEK - online, Kateřina DOSTÁLOVÁ - 
online pouze na rozloučení, Lucie PROCHÁZKOVÁ - online pouze na rozloučení 

Zapsala: Eliška Opatová a Barbora Hypšová 

 


